
PARTICIPANT CODE OF CONDUCT 

All players who attend our camps are expected to adhere to the below list of standards which we implement to help achieve a positive 
learning environment . Please ask a member of our staff for more information or if you have any questions.

1. Always be polite and respectful. Disruptive behaviour of any form such as stealing, fighting, bullying, discrimination or harassment are 
not tolerated on our camps.

2. Drinking alcohol and/or smoking is not permitted.

3. The use of any drug is strictly prohibited except prescribed medication submitted to our staff for administration.

4. Players must attend and be punctual to all meals, activities and off-site visits, and have the correct equipment with them when required 
(e.g. Padel Racket) 

5. Players must ensure that they rest, recover and refuel properly so that they can be in the best possible condition each day. This means 
going to bed at the designated times and eating nutritious and balanced meals.

6. No mobile phones use during classes, trainings and activities.

7. You must respect the property and space of others including the camp venue and fellow participants. Please keep your room tidy to 
allow the cleaners to clean and do not damage any property. Property damage will be charged to the parent/guardian of the players 
responsible.

8. Players and not permitted to enter restricted areas – these are clearly signposted or communicated by camp staff.

9. Remain at the camp venue at all times unless leaving with an adult with expressed permission to accompany the participant off site.

10. At venues with a swimming pool – Players must not enter the swimming pool area at the time on their own, without a lifeguard.

Any Participant who is found breaking the code of conduct, or to be persistently spoiling the environment of others on the camp, will be 
highlighted by out staff and will be dealt with in-line with our diciplinary procedures which may result in being asked to leave the camp. 
Our disciplinary procedures can be accessed on request. Please infrom a member of staff if you see the code of conduct being broken by 
another participant.
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معايير سلوك المشارك

على جميع المشاركين الذين يحضرون معسكراتنا الالتزام بقائمة المعايير أدناه التي نضعها للمساعدة في تحقيق بيئة تعليمية إيجابية. يرجى الاستفسار من 
أحد موظفينا للحصول على مزيد من المعلومات إذا كان لديك أي أسئلة

١. كن دائما مهذبا ومحترما. لا يتم التسامح مع السلوك التخريبي من أي شكل مثل السرقة أو الاقتتال أو البلطجة أو التمييز أو التحرش في معسكراتنا

٢. شرب الكحول و / أو التدخين غير مسموح به.

٣. استخدام اي دواء ممنوع منعا باتا باستثناء الأدوية الموصوفة المقدمة من الفريق الطبي المختص

٤. يجب على اللاعبين الحضور والالتزام بالمواعيد في جميع الوجبات والأنشطة والزيارات داخل او خارج موقع المعسكر ، وأن يكون لديهم المعدات المناسبة 
معهم عند الحاجة (مثل, مضرب البادل) 

٥. يجب على اللاعبين التأكد من استراحتهم واستعادتهم وإعادة التزود بالطاقة بشكل صحيح حتى يكونوا في أفضل حالة ممكنة كل يوم. وهذا يعني الذهاب 
للنوم في الأوقات المحددة وتناول وجبات مغذية ومتوازنة

٦. عدم استخدام الهواتف المحمولة أثناء الحصص والدورات التدريبية والأنشطة.

٧. يجب أن تحترم ممتلكات ومساحة الآخرين بما في ذلك مكان المعسكر وزملائك المشاركين. يرجى الحفاظ على غرفتك مرتبة للسماح للمنظفات بالتنظيف 
وعدم إتلاف أي ممتلكات خاصة. سيتم تحصيل رسوم الأضرار التي تلحق بالممتلكات من الوالد / الوصي على اللاعبين المشاركين.

٨. لا يُسمح للاعبين بدخول المناطق المحظورة - يتم وضع هذه اللافتات بوضوح أو إبلاغهم من قبل موظفي المعسكر.

٩. البقاء في مكان المعسكر في جميع الأوقات ما لم تغادر مع شخص بالغ مع إذن صريح لمرافقة المشارك خارج الموقع.

١٠. في الأماكن التي يوجد بها حمام سباحة - يجب على اللاعبين عدم دخول منطقة حمام السباحة في ذلك الوقت بمفردهم ، وبدون حارس/ة إنقاذ

* سيتم التعامل مع أي مشارك يخالف قواعد السلوك ، أو يفسد أجواء المخيم ، من قبل الموظفين المسؤولين وسيتم التعامل معه بما يتماشى مع 
إجراءاتنا التي قد تؤدي إلى مطالبة المشارك بمغادرة المخيم. يمكن الاستفسار عن إجراءاتنا التأديبية عند الطلب. يرجى ابلاغ أحد أعضاء فريق العمل إذا رأيت 

اي خرق لقواعد السلوك من قبل مشارك آخر

Our Location
M7 Building, 5th floor, Msheireb
Downtown, Doha, Qatar 00

2Our Phone Number
Phone: +974 4141 86 27
P.O Box 26660


